2016 主日崇拜事奉輪值同工

本週主日 This Sunday 下週主	7 1 7 1		
	日 Next Sunday		
9/25/2016	10/2/2016		
中文主席蔣洪平張文迪			
English Presider			
中文講員 程保治牧師 徐永瑞牧	師		
English Speaker Rev. Josh Olds Rev. Time	othy Siswanto		
翻譯Interpreter 潘志勤(英)/賴俊傑(粵) 史靖華(美	英)/賴俊傑(粤)		
中文司琴 Pianist 陳雅冰 Samuel &	z Angela		
中文招待 徐浩*,阮江山 劉賢賜*	,姜華		
Ushers 李匡郢,宋保軍 陳斯維,	Santos		
音響 Audio Engineer 姜華 蔣洪平			
托兒Nursery 程師母/陳瑛,林晉紅 武淑菊/言	谢慧,于溢		
圖書館 Library 高琳 劉偉衡			
分菜同工 楊妙玲*,羅鳳玲 陳凌楓*	, 周沛仁		
Lunch Serving 張躍,謝敏 于燕,謝	慧		
清潔同工Cleaning 魯鋒,方向 George L	,陳斯維		
保安 Security Officer 宋保軍(S)/陳斯維(F) 劉偉衡(S	5)/潘志勤(F)		
週二 Tuesday 婦女團契 Women's Bible Study Fellows	婦女團契 Women's Bible Study Fellowship		
週五Fri. Night 青少年團契,家庭查經Youth/Family	青少年團契, 家庭查經 Youth/Family Bible Study		

每月常費預算

宣道預算

Monthly Budget for General: \$14,000.00 for Mission: \$2,875.00

Contributions	Last Sunday	Month-to-date	Aug Income	Aug Expenses
奉獻	上週	本月已收	收入	支出
常費 General	\$2,720.00	\$10,176.00	\$12,114.00	\$12,915.87
建堂 Building	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00
宣道 Missions	\$200.00	\$820.00	\$1,230.00	\$1,327.91
其他 Special	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00



滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church 1430 S. 131st E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108 Tel: (918) 438-6449 http://www.tulsaccc.org/

普世差傳,我們責任 World Missions, Our Duties

English Worship

September 25, 2016 9:15AM – 10:30AM

Praise and Worship

Praise Team

Prayer

Visitors Welcome/Announcements

Sharing

Offering

Scripture Reading Judges 1-3

Congregation

Sermon

Compromise and Corruption

Rev. Olds

Closing Prayer

Rev. Joshua Olds

English and Youth Sunday School at 10:45 Lunch & Fellowship at 12:15

報告事項:

- 1. 歡迎新朋友参加主日崇拜。願神賜福! 請留步到舊堂共享午餐。
- 2. 下主日(10/2) 是聯合聖餐崇拜,將在早上十點四十五分開始聚會。請預備心參加。
- 3. 本週三(9/29)晚,禱告會在牧師家,請大家一起來為弟兄姐妹和教會代禱。
- 4. 下主日(10/2) 會有洗禮,要受洗的弟兄姊妹請向牧師或長老報名。
- 5. 關懷:由於阿蓬姊妹懷孕的身體狀況需要臥床休養,在這期間需要飯食的幫助, 每周三次。有負擔者,請在聖堂外面桌上登記排班。
- 6. 教會需要有缮打主日程序單的同工,有負擔者請與賴俊傑弟兄聯絡。
- 7. 聖誕小孩行動:九月將會收集圓珠筆。請投入大堂外的紙箱。
- 8.上主日中/英語崇拜出席人數 128人。

禱告事項:

- 1. 為牧者和長執們的事奉及家庭禱告。
- 2. 爲教會明年的執事會主席及各部門同工禱告,求神按祂的心意呼召忠心的人選。
- 3. 爲 10/1 教會策略計劃預備會議禱告,求神帶領及賜給教牧同工智慧能力。
- 4. 為教會需要有弟兄或姊妹繕打主日程序單禱告,求神預備有負擔的人選。
- 5. 為各團契九月份新開始的聚會內容及負責同工們禱告。
- 6. 為美國總統選舉禱告,求神揀選合祂心意的人。
- 7. 為每週四的三福佈道訓練隊長、隊員及探訪對象禱告
- 8. 鄒婉好姊妹 (Luna 的媽媽) 最近在貴陽失踪,求神保守她平安,早日回家。
- 9. 為徐瑞芳姊妹(劉大嫂)最近血壓不穩定禱告,求神看顧醫治。
- 10. 爲李林蔚姊妹的背部脊椎疼痛,及專科醫生能找出原因禱告。
- 11. 爲在福建古田的「快樂兒童之家」事工的同工及孤兒們代禱。

Announcements:

- 1. We welcome new friends who worshiped with us. May the Lord bless you. Please stay for lunch & fellowship.
- 2. Next Sunday (10/2) Combined Communion worship will start at 10:45AM. Please prepare your heart to attend the service
- 3. This Wednesday night (9/29), prayer meeting will be at pastor Cheng's residence. Please come together and pray for each other and the church.
- 4. There will be a baptismal service next Sunday (10/2). For those who are interested in getting baptized, please contact Pastor Cheng or Elder Chang.
- 5. Caring: Due to sister Mei Liang's physical condition, bed-ridden is required during her pregnancy period. During this time, she need help for cooking 3 time a week so it will free up some time for Tuu Hao to care for her. If you would like to help out, sign up sheet is at the table by the front door.
- 6. Church needs volunteers to prepare the weekly bulletins, please contact Bro. Clayton Lai if you are willing to co-labor together.
- 7. Operation Christmas Child: This month we are collecting pens which should fit inside a shoebox along with other items. Please drop them in the box outside the sanctuary.
- **8.** Last Sunday's Chinese/English services attendance was 128.

Prayer Items:

- 1. Pray for the families and ministries of Pastors, Elder, and deacons.
- 2. Pray for the 2017 Deacon Board chairman and deacons. May the Lord call the faithful workers according His will.
- 3. Pray for the 10/1 strategic planning preparation meeting. Pray for the Lord to give guidance, wisdom and discernment to our church leaders.

- 4. Pray for the need of a brother/sister to type/compile the church Sunday bulletin.
- 5. Pray for each fellowship's meeting program and co-workers starting in September.
- 6. Pray for the 2016 presidential race. May the Lord's will be carried out throughout the process.
- 7. Pray for the Evangelism Explosion (EE) Training held every Thursday. Pray particularly for group leaders, members and for those brothers, sisters and friends who will be visited by the EE team.
- 8. Sister Wanyu Zhou (sister Luna's mother) who lives in Guiyang, China has gone missing. Pray that the Lord protect and deliver her back to her home soon.
- 9. Pray for sister Ruifang Xu as her blood pressure has recently been unstable. Pray that the Lord protect her, care for her and heal her.
- 10. Pray for sister Sabrina's back and spine pains. Pray for this Thursday's visit at the orthopedic specialist clinic and may the Lord use the doctors there to reveal the root cause of the pains.
- 11. Pray for the co-workers and the children in Gu-Tien's "Happy Children's Home".

講道大綱 Sermon Notes:

Compromise and Corruption Judges 1-3

- 1. What Was Supposed to Happen
- 2. Economic Compromise
- 3. Cultural Compromise
- 4. Spiritual Compromise